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MØTEPROTOKOLL  
 

Våler kontrollutvalg 2019-2023 
 
Dato: 28.08.23 kl. 08:30 – 13.30 
Sted:    
Arkivsak: 18/00082 
  
Tilstede:  Geir Thomas Finstad (BVS) - leder  

Hans Finne (SP) - nestleder 
Åse Pedersen (AP) 
Unni Langmoen (FOLI) 
Egil Olav Hansen (SV)  
 

  
Møtende 
varamedlemmer: 

 

  
Forfall:   
  
Andre: Ordfører May-Liss Sæterdalen til sak 29/23 

Kommunedirektør Anniken Baksjøberget til sak 30/23 
Revisjon Øst IKS til sakene 31-34/23 

  
Protokollfører: Utvalgssekretær Anne Haug 
  

 
 
 
SAKSKART  

28/23 19/00033-
41 Sak V-28/23 Referater, orienteringer og diskusjoner 

29/23 18/00067-
70 Sak V-29/23 Samtale med ordfører 

30/23 18/00046-
155 Sak V-30/23 Samtale med kommunedirektør 

31/23 18/00012-
162 

Sak V-31/23 Rapportering til kontrollutvalget om FELK 
2022 

32/23 18/00012-
164 

Sak V-32/23 Statusrapport oppdragsavtale 1. halvår 
2023 og ROV 2024 

33/23 18/00012-
166 Sak V-33/23 Forslag til oppdragsavtale 2024 
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34/23 18/00012-
167 

Sak V-34/23 Egenvurdering av ny oppdragsansvarlig 
FR 

35/23 18/00105-
39 

Sak V-35/23 Kontrollutvalgets egenvurdering av 
perioden 

36/23 18/00104-
66 Sak V-36/23 Eventuelt 

 
 
Det var ingen merknader til innkallingen eller sakslisten. 
 

 
 
 

UTSKRIFTER: 
Møtebok er sendt til: Kontrollutvalget, ordfører, kommunedirektør/rådmann, Revisjon Øst 
IKS og lokalpressen. 
Innkallinger og møtebøker ligger også på www.konsek-ost.no under hvert kontrollutvalg/ 
«Møter». 

  

http://www.konsek-ost.no/
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Saker til behandling 

Sak V-28/23 Referater, orienteringer og diskusjoner 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 28.08.2023 9/23 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Kontrollutvalget tar referatene og informasjonen til orientering. 
 
 
Saksfremstilling 
�   fra kontrollutvalgsmedlemmene (hvert 
enkelt medlem 
forbereder en orientering til de øvrige). 

o Saker fra formannskapet – Geir Finstad 
o Saker fra kultur og oppvekst – Åse Pedersen 
o Saker fra miljø, plan og teknisk – Hans Johan Finne 
o Saker fra helse og omsorg – Unni Langmoen 
o Regnskapssaker – Egil Olav Hansen 

 
� Kommunestyrets saker og vedtak. 
� Referat fra kommunestyremøte. Kontrollutvalgets medlem i KS ev. kontrollutvalgets 
leder oppfordres til å orientere om sakene i møtet, spesielt kontrollutvalgets saker. 
� En oppdatert oversikt over oppfølging av KU-saker er en del av tiltaksplanen i hvert 
kontrollutvalgsmøte. Endelig oppfølgingsliste er vedlagt kontrollutvalgets årsrapport 
som legges ut på www.konsek-ost.no/kontrollutvalgene/våler under «Sentrale 
dokumenter». 
� Eventuelle mediesaker. 
� Innspill fra kontrollutvalgsmedlemmene, tiltaksplanen og temaer 
� Tilsynssaker fra andre offentlige myndigheter: Sekretariatet orienterer fortløpende om 
eventuelle tilsyn og tilsynsrapporter i møtene, jf. Statsforvalterens tilsynskalender 
 
 
Møtebehandling 
Det ble gitt en gjensidig orientering fra de ulike utvalgene.  
 
 
Votering 
Det ble ikke fremmet forslag til endret vedtak.  
 
 
Vedtak  
Kontrollutvalget tar referatene og informasjonen til orientering 
 
[Lagre]  
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Sak V-29/23 Samtale med ordfører 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 28.08.2023 10/23 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Kontrollutvalget tar samtalen med ordføreren til orientering. 
 
 
Saksfremstilling 
Kontrollutvalget inviterer ordfører May-Liss Sæterdalen til en samtale hvor det kan 
diskuteres generelle problemstillinger i Våler kommune. 
 
Som et fast punkt tar vi med spørsmålet om det er noe som ordfører ønsker å bringe 
videre til kontrollutvalget fra kommunestyret, eller om det er andre forhold som 
kontrollutvalget bør gjøres oppmerksom på? 
 
Ettersom dette er det siste ordinære møtet i det sittende kontrollutvalget, ønsker 
utvalget en lien evaluering-/oppsummeringssamtale med ordføreren for inneværende 
periode 2019-2023. Hvordan har kontrollutvalget fungert, og hva har vært bra og hva 
kunne vært gjort annerledes? 
 
• Klarer kontrollutvalget å ivareta kontrollfunksjonen på en god måte? 
• Hvordan oppfattes utvalget av kommunestyret? 
• Er roller og ansvarsdeling klar mellom kontrollutvalg, kommunestyret og 
administrasjonen? 
 
 
Møtebehandling 

• Vi har fått på plass leger i kommunen 
• Mobilt bredbånd – stort sett på plass  
• Møte med statsforvalteren pga. Robek-kommune: Statsforvalteren synes vi 

jobber godt med tiltakene som er iverksatt. I hverdagen merker ikke 
kommunen noe særlig med å være satt under administrasjon  

• Uværet Hans: satte krisestab 9. august 
- Konsesjonskraft: vil få beholde inntektene 
- Brudd på vann- og avløpsrør som gikk over Braskereidbrua – søke  

tilskudd (kommunen skal få alt dekket) 
• Ildsjelspris og kulturpris utdelt 
• ROS-analyser Beredskap  

 
Evaluering Kontrollutvalget: svares opp pr. e-post 
  
Rapport Arbeidsmiljøutvalget – finner ikke å ha mottatt eller hatt noen behandling av 
slik rapport. Følges opp videre av personalsjef og hovedtillitsvalgt.   
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Votering 
Det ble ikke fremmet forslag om annet vedtak.  
 
 
Vedtak  
Kontrollutvalget tar samtalen med ordføreren til orientering. 
 
 
[Lagre]  
 
  



 7  

 
Sak V-30/23 Samtale med kommunedirektør 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 28.08.2023 11/23 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Kontrollutvalget tar samtalen med og redegjørelsene fra kommunedirektør Anniken 
Baksjøberget til orientering. 
 
 
Saksfremstilling 
Kontrollutvalget inviterer kommunedirektør Anniken Baksjøberget til en samtale hvor 
vi kan diskutere generelle problemstillinger i Våler kommune. Kontrollutvalget ber om 
at kommunedirektøren orienterer om saker som hun anser som relevante for 
kontrollutvalgets arbeid. 
 
Det er visse temaer som vil være naturlig å gjennomgå i samtalen med 
kommunedirektøren: 

o Kontrollutvalget ønsker en orientering fra kommunedirektøren om 
den økonomiske situasjonen i kommunen, inkludert viktige forhold i 
investeringsregnskapet. Naturlig å bruke tertialrapportene til slik 
orientering. 
o Orientering om anmeldelser og varslinger dersom de er alvorlige, 
gjentakende (avtegner et mønster) eller dersom de må anses å 
være av spesiell interesse for kontrollutvalget. 
o Orientering om åpnede tilsynssaker (ikke ordinære varslede tilsyn) 
siden forrige møte (enhet, sak/tema (ikke navn)). 
o Oppfølging av særskilte KS-saker. 
o Orientering om sykefraværet i kommunen dersom dette har en 
generell stigende tendens og/eller man har en tydelig negativ 
utvikling på enkelte enheter 
 

Dersom det er spesielle temaer kontrollutvalget ønsker en nærmere orientering om, 
får kommunedirektøren en bestilling i god tid før møtet. Bestillingen etterstrebes å 
være så spesifikk som mulig når kontrollutvalget ber om spesiell informasjon i en sak. 
 

Informasjonen som etterspørres må anses som relevant for kontrollutvalgets 
oppgave, ansvar og myndighet. 
 
Kommunedirektøren har fått en e-post hvor hun bes orientere utvalget om ROSanalyser 
beredskap og sikkerhet, tjenesten Barnekoordinator og bruk av kommunens 
tjenestebiler. 
 
Ettersom dette er det siste ordinære møtet i det sittende kontrollutvalget, ønsker 
kontrollutvalget en liten evaluering-/oppsummeringssamtale med kommunedirektøren 
for inneværende periode 2019-2023. Hvordan har kontrollutvalget fungert, hva har 
vært bra og hva kunne vært gjort annerledes? 
 
• Klarer kontrollutvalget å ivareta kontrollfunksjonen på en god måte? 
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• Hvordan oppfattes utvalget av administrasjonen? 
• Er roller og ansvarsdeling klar mellom kontrollutvalg, kommunestyret og 
administrasjonen? 
 
 
Møtebehandling 
Økonomi: god oversikt og rapportering hver måned. Alt i alt mener jeg vi har en grei 
status til 2. kvartalsrapport skal legges frem. Har tro på at vi vil legge frem et positivt 
resultat for 2023. 
  
Budsjettmøte med Åsnes når det gjelder våre samarbeidstjenester – etterspurt tiltak 
Barneverntjenesten: kostnadsøkninger, men glad for at vi har Solør 
barneverntjeneste, for vi hadde ikke klart dette alene. Vi har god dialog kommunene 
imellom 

- Oppvekststrategi om tidlig innsats – satt ned prosjektgruppe 
 
Kr. 1,5 mill. ekstra fra Statsforvalteren fordi vi er Robek-kommune. Vi haster ikke  
med å komme ut av Robek-lista.  
 
NAV-samarbeidet er godt i gang.  

• Sykefravær: god rapportering fra hver virksomhet, men totalt for kommunen 
har vi for dårlig rapporteringssystem.  

• Varsling: vedrørende tillatelse av foring av villdyr (benyttes for å trene opp 
hund)   

ROS-analyser: skal redigeres. Bedt om pris fra et profesjonelt selskap som kan 
hjelpe oss med dette, da vi ikke klarer det med egne personalressurser.  
Lyst ut stilling som plansjef, men vi har ikke fått kompetente søkere.  
 
VÅ-samarbeidet: mye utfordringer, men også noen gevinster. Sammenslåing av 
tekniske tjenester – det er det ingen som har gjort før oss, så det er nybrottsarbeid. 
Mye som skal på plass. Trolig enklere med økonomi- og regnskapssamarbeidet 
 

• Evaluering av kontrollutvalgets virksomhetsperiode: 
•  

«Kontrollutvalget har fulgt opp enkelte saker som ikke har noe med oppfølging 
av kommunestyresaker å gjøre – kan tenke meg å snakke litt om dette før 
neste periode. Ellers synes jeg samarbeidet med KU og temaene på møtene 
har vært bra»   

 
 
Votering 
Det ble ikke fremmet forslag om endret vedtak.  
 
 
Vedtak  
Kontrollutvalget tar samtalen med og redegjørelsene fra kommunedirektør Anniken 
Baksjøberget til orientering. 
 
 
[Lagre]  
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Sak V-31/23 Rapportering til kontrollutvalget om FELK 2022 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 28.08.2023 12/23 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Kontrollutvalget takker for informasjonen og tar saken til orientering.  
 
 
Saksfremstilling 
Etter kommuneloven § 24-9 skal regnskapsrevisor "se etter at kommunens eller 
fylkeskommunens økonomiforvaltning i hovedsak foregår i samsvar med 
bestemmelser og vedtak". 
 
Kommunedirektøren er ansvarlig for å etablere administrative rutiner som sørger for 
at økonomiforvaltningen utøves i tråd med bestemmelser og vedtak, og at 
økonomiforvaltningen er gjenstand for betryggende kontroll. 
 
Revisjons oppgave er å avgi en uttalelse om etterlevelse av bestemmelser og vedtak 
for økonomiforvaltningen på grunnlag av bevisene de har hentet inn. 
Attestasjonsoppdraget utføres med moderat sikkerhet. Det er utarbeidet en ny 
revisjonsstandard for dette oppdraget (RSK 301) og revisjonens uttalelse er basert 
på denne standarden. 
 
Revisor skal basere sin oppgave på en risiko- og vesentlighetsvurdering og skal 
senest 30. juni avgi en skriftlig uttalelse til kontrollutvalget på resultatet av denne 
kontrollen. Kommunedirektøren skal ha kopi av rapporten. 
 
Revisor la frem en plan for etterlevelseskontrollen for 2022 i kontrollutvalgsmøtet den 
05.12.22, jf. sak V-52/22. Temaet valgt for etterlevelseskontrollen var: Driftstilskudd til 
private barnehager, og revisor har kontrollert følgende problemstilling: 
 

1. Gir kommunen driftstilskudd til private barnehager i henhold til gjeldende 
regelverk? 
 

Revisor har kontrollert beregning av tilskudd til private barnehager for 2022, og fulgt 
opp vedtak om tilskudd til Furunabben barnehage. 
 
 
Revisjons konklusjon 
Basert på de utførte handlingene og innhentede bevis er vi ikke blitt oppmerksomme 
på noe som gir oss grunn til å tro at Våler kommune ikke i det alt vesentligste har 
etterlevd bestemmelsene i lov og forskrift som gjelder tildeling av tilskudd til private 
barnehager. 
 
 
Møtebehandling 
To private barnehager i Våler, men Tøråsen barnehage er liten og er ikke innbefattet 
i revisjons kontroll.  
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Tilskuddet gis kvartalsvis. Revisjon bad om en del dokumenter som ble sendt på e-
post. Gikk gjennom beregningene med en del underfaner, og konklusjonen er at 
kommunene har foretatt beregninger i tråd med forskriften.  
 
Bemerkning: Kommunen hadde ikke lenger tilgang til beregninger fra tidligere – 
kommunen hadde byttet system. Måtte derfor be om årsrapport.  
 
Det er en begrenset revisjon. Revisjon har ikke funnet avvik som resulterer i 
nummerert brev.  
 
 
Votering 
Det ble ikke fremmet forslag til endret vedtak.  
 
 
Vedtak  
Kontrollutvalget takker for informasjonen og tar saken til orientering.  
 
 
[Lagre]  
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Sak V-32/23 Statusrapport oppdragsavtale 1. halvår 2023 og ROV 
2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 28.08.2023 13/23 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 

1. Kontrollutvalget tar statusrapport pr. 1. halvår 2023 til orientering. 
2. Revisjon Øst IKS påtar seg å utarbeide risiko- og vesentlighetsvurdering som 

grunnlag for kontrollutvalgets nye plan for både forvaltningsrevisjon og 
eierskapskontroll. 

 
 
Saksfremstilling 
1. Statusrapport første halvår 2023 
Kontrollutvalget behandlet i møtet 03.10.22, sak V-42/22, oppdragsavtale med 
Revisjon Øst IKS. Oppdragsavtalen inneholder bl.a. en oversikt over planlagt 
ressursbruk for revisjonen i Våler kommune. Vedlagte statusrapport gir informasjon 
om ressursbruken for første halvår 2023. 
 
Revisjonen skriver at tidsbruken pr. første halvår 2023 fortsatt ligger innenfor det som 
er forutsatt i oppdragsavtalen. Bestilt forvaltningsrevisjonsprosjekt er forsinket på 
grunn av langtidssykefravær. 
 
Når det gjelder regnskapsrevisjon, er det et forbruk på 77,5 % av total tidsramme. 
Det er om lag samme som status første halvår 2022. 
 
Ut fra situasjonen pr. 1. halvår 2023, synes det ikke å være behov for oppfølging fra 
kontrollutvalget, jf. rapportens siste avsnitt. Det legges da til grunn at bestilt 
forvaltningsrevisjon kommer til behandling i løpet av høsten. 
 
2. Forslag til oppdrag – Risiko- og vesentlighetsanalyse 
Forvaltningsrevisjon og eierskapskontroll er noe av bærebjelkene i kommunens 
egenkontroll og utgjør et viktig redskap for de folkevalgtes kontroll med kommunens 
administrasjon og beslutningsgrunnlag. Kommuneloven pålegger kontrollutvalget å 
utarbeide en plan for både forvaltningsrevisjon og eierskapskontroll, jf. 
kommuneloven §§ 23-3 og 23-4. Planen skal dekke kommunens egen virksomhet og 
den virksomheten som drives av selskaper som kommunen har eierinteresser i. 
 
For å sikre nyttig og målrettet forvaltningsrevisjon (og eierskapskontroll), skal planen 
baseres på en risiko- og vesentlighetsvurdering (ROV) for å finne ut på hvilke 
områder det er størst behov for revisjon. 
 
Revisjon Øst har erfaring og god kompetanse når det gjelder risiko- og 
vesentlighetsanalyse, og har utført dette arbeidet i våre eierkommuner i Sør-Østerdal 
tidligere, og vil også gjøre dette i neste periode. Sekretariatet foreslår at Revisjon Øst 
også påtar seg dette arbeidet i våre kommuner i sørfylket. Sekretariatet vil bidra i 
arbeidet med ROV i den grad det er hensiktsmessig. 
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Revisjon Øst ved daglig leder er invitert til saken og vil gjøre nærmere rede for 
arbeidet med ROV og den ressursbruk som forventes brukt i den sammenheng. 
 
 
Møtebehandling 
Daglig leder i Revisjon Øst gikk gjennom rapporten.  
 
Med unntak av forvaltningsrapporten om IKT, er revisjon innenfor avtalt ramme og 
tidsplan.  
 
Sekretariatet foreslår at revisjon gis i oppgave å utarbeide ROV som grunnlag for ny 
plan for forvaltningsrevisjon/eierskapskontroll. Det er de som har best kompetanse 
på å utarbeide slike analyser. Utvalget slutter seg til sekretariatets vurdering.  
Revisor anslår en tidsbruk på om lag 50-75 timer på oppdraget og ROV vil trolig bli 
ferdig i løpet av første kvartal 2024.   
 
 
Votering 
Det ble fremmet forslag til endret vedtak. Vedtaket var enstemmig. 
 
 
Vedtak  

1. Kontrollutvalget tar statusrapport pr. 1. halvår 2023 til orientering. 
2. Revisjon Øst IKS får i oppgave å utarbeide risiko- og vesentlighetsvurdering 

som grunnlag for kontrollutvalgets nye plan for både forvaltningsrevisjon og 
eierskapskontroll. Ressursbruken tas innenfor den vanlige tidsrammen i 
oppdragsavtalen 

 
 
[Lagre]  
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Sak V-33/23 Forslag til oppdragsavtale 2024 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 28.08.2023 14/23 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Kontrollutvalget tar forslag til oppdragsavtale til orientering. 
 
 
Saksfremstilling 
Revisjon Øst legger frem ett forslag til oppdragsavtale for 2024 i møte med 
kontrollutvalget 28.08.2023. 
 
Kontrollutvalget tar en diskusjon i saken. 
 
Møtebehandling 
Forslag til oppdragsavtale ble presentert. Timeantallet er det samme som i avtalen 
for 2023, men timesatsen er forslått oppjustert. Ny timesats vil bli vedtatt i 
henholdsvis selskapets styremøte og representantskapets møte i september.  
 
Det var ingen spesielle spørsmål til avtaleforslaget. Avtalen godkjennes i 
kontrollutvalgets neste møte.  
 
 
Votering 
Det ble ikke fremmet forslag til endret vedtak.  
 
 
Vedtak  
Kontrollutvalget tar forslag til oppdragsavtale til orientering. 
 
 
[Lagre]  
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Sak V-34/23 Egenvurdering av ny oppdragsansvarlig FR 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 28.08.2023 15/23 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Kontrollutvalget tar oppdragsansvarlig forvaltningsrevisors egenvurdering til 
orientering. 
 
 
Saksfremstilling 
Oppdragsansvarlig revisor skal hvert år, og ellers ved behov, avgi en skriftlig 
egenvurdering av in uavhengighet til kontrollutvalget, jf. forskrift om kontrollutvalg og 
revisjon § 19. Oppdragsansvarlige revisorer plikter å legge frem en skriftlig vurdering 
for kontrollutvalget. 
 
Lovgivningsmessige krav til revisors uavhengighet følger nærmere av forskriften §§ 
17 og 18. 
 
Vedlagt følger ny oppdragsansvarlig revisor i Revisjon Øst IKS, Kristin Fragell 
Lillevold, sin skriftlige vurdering. 
 
Kontrollutvalget tar redegjørelsen til orientering. 
 
 
Møtebehandling 
Daglig leder i Revisjon Øst redegjorde for saken.  
 
 
Votering 
Det ble ikke fremmet forslag til endret vedtak.  
 
  
 
Vedtak  
Kontrollutvalget tar oppdragsansvarlig forvaltningsrevisors egenvurdering til 
orientering. 
 
 
[Lagre]  
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Sak V-35/23 Kontrollutvalgets egenvurdering av perioden 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 28.08.2023 16/23 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Evalueringen tas til etterretning. 
 
 
Saksfremstilling 
Møtene som avholdes i august, blir det siste ordinære møtet i kontrollutvalget for 
denne perioden. Men et sittende kontrollutvalg fungerer til en nytt er valgt og det vil 
være hensiktsmessig med et overlappende møte mellom nåværende og nytt 
kontrollutvalg i høst. 
 
Målet er å sørge for kontinuerlig læring og forbedring ved å fokusere på hvordan 
kontrollutvalget fyller sin kontrollfunksjon. Sekretariatet forsøkte en 
spørreundersøkelse blant kontrollutvalgsmedlemmene i 2022. Vi fikk imidlertid svært 
få svar, så resultatene fra denne undersøkelsen har samlet sett, liten verdi. 
Kontrollutvalgene har imidlertid foretatt en egenvurdering 1 – 2 ganger i året og disse 
er referert i møteprotokollene. 
 
På sekretariatets fagdag i juni i år, var ett av temaene kontrollutvalgsmedlemmenes 
erfaring fra perioden, og her ble det lagt frem nyttige erfaringer fra enkeltmedlemmer 
og med god respons og kommentarer fra øvrige deltakere i salen. 
 
I dette siste ordinære møtet legger vi opp til en endelig evaluering av 
kontrollutvalgsperioden. Noen av spørsmålene er også lagt inn i dagens samtale 
med ordføreren og kommunedirektøren. Kontrollutvalget sin samhandling med 
sekretariatet og revisjonen bør være en del av evalueringen. Revisjonen har derfor blitt 
bedt om å komme med en generell uttalelse. 
 

Spørsmålene nedenfor er hentet fra «Kontrollutvalgsboka». Disse ble oversendt 
kontrollutvalget for en tid tilbake, med en oppfordring om at hver og én tenker litt 
gjennom temaene før de diskuteres i plenum i dagens møte: 
 
1) Blir møtene gjennomført på en effektiv og engasjerende måte? 
2) Er antall møter tilstrekkelig i forhold til saksmengden? 
3) Klarer kontrollutvalget å fylle sin kontrollfunksjon på en god måte? 
4) Hvordan blir utvalget oppfattet av andre sentrale aktører slik som kommunestyret og 
administrasjonen? 
5) Er det klare roller og klar ansvarsdeling mellom kontrollutvalget, kommunestyret og 
administrasjonen? 
6) Hvordan fungerer samhandlingen med revisor? 
7) Hvordan fungerer samhandlingen med sekretariatet? 
 
 
Møtebehandling 
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Utvalget gikk gjennom spørsmålene ovenfor. Utvalgets medlemmer roser leder. 
Samhandlingen i gruppa er god. Både sekretariat og revisjon legger frem gode 
saksfremstilinger slik at sakene er godt forberedt og det blir enklere å sette seg inn i 
disse før møtet. 
  
I siste del av perioden føles antall møter tilstrekkelig. Det var veldig lange møter i 
begynnelsen. Nå har vi mer tid til å diskutere.  
 
Føler at KU har respekt i kommunestyret. Synes vi har vært aktive og pekt på mange 
riktige saker. Vi tror de mindre undersøkelsene vi har fått gjennomført, har medført 
mer interesse og at det har vært enklere å sette seg grundigere inn i sakene. En 
forvaltningsrevisjonsrapport kan være tyngre å sette seg inn i. Synes også at 
samhandlingen med administrasjonen har vært bra. 
 
Roller: synes vi har vært ganske flinke til å holde linjene. Lite «offentlig interesse» for 
møtene våre (åpne møter uten tilhørere).   
 
Veldig god samhandling med revisjon. Alle saker blir godt presentert – revisjon har 
en kompetanse som gjør at vi i utvalget blir trygge på våre oppgaver.  
 
Samhandlingen med sekretariatet har fungert veldig bra.  
 
Merknad: Kommunestyret bør være bevisst på en god opplæring av nytt utvalg og 
her bør både sekretariat og revisjon bidra.  
 
 
Votering 
Det ble ikke fremmet forslag til endret vedtak. 
 
Vedtak  
Evalueringen tas til etterretning. 
 
 
[Lagre]  
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Sak V-36/23 Eventuelt 
 
Behandlet av Møtedato Saknr 
1 Våler kontrollutvalg 2019-2023 28.08.2023 17/23 

 
 
Forslag til vedtak/innstilling: 
 
Saken fremmes uten forslag til vedtak.  
 
 
Møtebehandling 
Det var ingen spesielle saker under Eventuelt.  
 
Votering 
 
 
Vedtak  
Ingen vedtak 
 
[Lagre]  
 
 


